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Geachte heer, mevrouw, 

De afgelopen jaarwisseling hebben we geexperimenteerd met vijf vuurwerkvrije zones. 
Over de resultaten van dit experiment hebben we uw raad geinformeerd in onze brief d.d. 
27-01-2016. Daarbij hebben we de toezegging gedaan na het zomerreces met u in gesprek 
te gaan over een mogelijk vervolg van het experiment vuurwerkvrije zones. We hebben 
de mening van stadjers gepeild, een inventarisatie naar best practices gedaan bij een 
aantal andere gemeenten en onderzoek gedaan naar haalbaarheid handhaving en 
communicatie. Mede op grond daarvan zijn wij voomemens het experiment met vijf 
vuurwerkvrije zones te continueren en uit te breiden met twee extra locaties. 

Uitkomsten Stadspanelonderzoek 
Om een beeld te krijgen van de mening van de inwoners van Groningen heeft bureau 
Onderzoek en Statistiek Groningen een burgerpeiling gehouden. Daarbij is gebruik 
gemaakt van het Stadspanel waarin ruim 9000 inwoners van de gemeente Groningen 
zitten. Daamaast is er een openbaar toegankelijke online enquete uitgezet met dezelfde 
vragen als die voor het stadspanel. Om de respons van deze enquete zo hoog mogelijk te 
maken zijn burgers via onder andere sociale media en nieuwsberichten opgeroepen om 
mee te doen aan deze enquete. 
Er hebben in totaal 5.028 personen meegedaan aan de enquete vuurwerkvrije zones (zie 
de bijiage 'Vuurwerkvrije zones een stadspanelonderzoek'). Ongeveer een derde (1.374 
personen) van de respondenten heeft de open enquete ingevuld en ruim twee derde (3.654 
personen) heeft via het Stadspanel meegedaan aan de enquete. De vragenlijst is volledig 
ingevuld door 4.873 respondenten. 
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De meningen over vuurwerkvrijzones zijn verdeeld. Daarbij is een samenhang te zien 
tussen het zelf afsteken van vuurwerk en het draagvlak voor vuurwerkvrije zones. Van de 
respondenten die aangeven altijd vuurwerk af te steken, geeft 30 procent aan 
vuurwerkvrije zones helemaal niet belangrijk te vinden. Respondenten die vaak overlast 
ervaren geven ook vaker aan dat zij vuurwerkvrije zones heel belangrijk vinden. Dit in 
contrast met de respondenten die soms of (bijna) geen overlast ervaren: van hen geeft 
slechts 23 procent aan vuurwerkvrije zones heel belangrijk te vinden. 

Er is verdeeldheid over vuurwerkvrije zones in de eigen buurt: lets meer dan de helft van 
de respondenten geeft aan dat zijn/haar eigen woonbuurt in de toekomst een 
vuurwerkvrije zone moet worden. De meningen zijn nagenoeg evenredig verdeeld over de 
stelling of het afsteken van vuurwerk een traditie is die we in stand moeten houden. De 
meerderheid van de respondenten denkt dat vuurwerkvrije zones een oplossing zijn om 
overlast tijdens Oud en Nieuw terug te dringen, maar dat dit staat of valt met handhaving. 

Vorig jaar waren er vuurwerkvrije zones bij de ziekenhuizen, de kinderboerderijen en bij 
een tweetal begraafplaatsen. Deze komen uit de enquete naar voren als locaties die veel 
gekozen worden, samen met dierenasiels en dierenpensions. Ook woonzorgcentra worden 
door meer dan de helft van de respondenten genoemd als geschikte locatie voor een 
vuurwerkvrije zone. De voomaamste redenen waarom burgers voorstander zijn van een 
vuurwerkvrije zone hebben te maken met vandalisme, schade aan openbare ruimte en 
gevaar en overlast voor kwetsbare groepen. 

Over de binnenstad als vuurwerkvrije zone lijken de meningen verdeeld. Een deel van de 
respondenten ziet het als een mogelijke locatie om een vuurwerkshow te organiseren 
of zien de Vismarkt en Grote Markt juist als een locatie waar het afsteken van vuurwerk 
moet worden toegestaan wanneer het op andere locaties of in de hele gemeente verboden 
wordt. 

In algemene zin valt te concluderen dat de meningen varieren over de vuurwerkvrije 
zones en over het algemeen over het afsteken van het vuurwerk. 
Voorstanders noemen als reden gevaar, vervuiling en geluidsoverlast. Als altematief 
wordt genoemd een professioneel georganiseerde vuurwerkshow. 
Tegenstanders noemen als reden dat vuurwerk een mooie traditie is die in stand moet 
worden gehouden. Verder wordt genoemd dat de verantwoordelijkheid bij mensen zelf 
ligt, dergelijke regels gaan voor meer overlast zorgen. De focus zou gelegd kunnen 
worden op betere voorlichting over het afsteken van vuurwerk. 

Tot slot is er een groep die geen uitspraak doet. Deze groep noemt andere 
aandachtspunten omtrent vuurwerk: handhaven als er vuurwerk ruim voor Oud en Nieuw 
wordt afgestoken, strenger toezicht op illegaal vuurwerk en het opruimen van vuurwerk 
vuil na oud en Nieuw. 

Facebook 
De facebookactie heeft 10.840 burgers bereikt, waarvan 1000 burgers hebben doorgeklikt 
naar de enquete. Er zijn op de facebookpagina 200 tekstreacties achtergelaten (zie de 
bijiage met tekstreacties). Uit deze readies blijkt dat 21 burgers voor de vuurwerkvrije 
zones zijn en 50 tegen. De overige reacties waren vooral naar elkaar gericht of meldingen 
dat de enquete was ingevuld. 
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Meldpunt overlast 
In de periode van 1 december 2015 tot en met 15 januari 2016 zijn er in totaal 193 
meldingen omtrent vuurwerk binnengekomen bij Meldpunt overlast. Daarvan zijn 10 
meldingen gedaan op oudejaarsdag en nieuwjaarsnacht tussen 18.00 en 02.00 uur. 
De meeste klachten gaat over het afsteken van vuurwerk in de dagen voorafgaand aan de 
jaarwisseling. Het afsteken van het vuurwerk is dan verboden, maar handhaving van het 
verbod is erg lastig. 

Inventarisatie andere gemeenten 
Er is contact gelegd met een aantal andere gemeenten en gevraagd naar hun ervaringen 
met vuurwerkvrije zones. 
Gemeente Hilversum had een vuurwerkvrije zone in een uitgaansgebied en had in 
samenwerking met het bedrijfsleven een vuurwerkshow georganiseerd. Op 31 december 
vanaf 18.00 uur was er een extra inzet van 8 Boa's. De vuurwerkvrije uitgaanszone is 
goed verlopen. 
De gemeente Alkmaar had het hele centrum, na een grote brand in de binnenstad tijdens 
een eerdere jaarwisseling, als vuurwerkvrije zone aangemerkt. Daarvoor was een extra 
inzet van 6 Boa's (die samen optrokken met het horecateam) en 8 politieagenten geregeld. 
Het vuurwerkverbod is nageleefd, maar vanwege een calamiteit elders waren er weinig 
toezichthouders beschikbaar voor de handhaving van het verbod. 
Veel andere steden hebben vuurwerkvrije zones aangewezen rondom kinderboerderijen, 
dierenpensions en verzorgingstehuizen. 

Vuurwerksho-w 
In Rotterdam, Amsterdam, Den Haag, Apeldoorn, Hilversum, Naarden en Voerendaal 
hebben de gemeenten zelf een grote vuurwerkshow georganiseerd. De burgemeester van 
Hilversum gaf expliciet aan dat de show georganiseerd werd om te voorkomen dat 
consumenten zelf vuurwerk afsteken en schade veroorzaken. De kosten van een 
vuurwerkshow en alle veiligheidsmaatregelen die daarbij omheen genomen moeten 
worden moeten geschat worden op ongeveer €50.000,-. We zijn hierbij uitgegaan van een 
vuurwerkshow zoals op 28 augustus gegeven wordt. Voor het organiseren van een 
vuurwerkshow is geen budget beschikbaar. 

Daarnaast zullen er, naast de kosten voor een vuurwerkshow, nog kosten gemaakt moeten 
worden om toezicht te houden bij eventuele vuurwerkvrije zones. 

Haalbaarheid handhaving 
Uit de enquete kwam duidelijk naar voren dat als er gewerkt wordt met vuurwerkvrije 
zones, de zones ook daadwerkelijk gehandhaafd moeten worden. 
Op basis van de resultaten uit de enquete is samen met politic en Stadstoezicht gekeken 
naar haalbaarheid van locaties om als vuurwerkvrije zone aan te wijzen. Daarbij is 
gekeken naar handhavingscapaciteit en draagvlak in de buurt. 
Het afgelopen jaar zijn er 16 beveiligers en 2 Boa's extra ingezet voor het toezicht op de 
vijf vuurwerkvrije zones. Daarbij is ook samengewerkt met de beveiligers van de 
ziekenhuizen. De kosten voor deze extra inzet en de communicatie bedroegen €12.000,-
Als de vuurwerkvrije zones uitgebreid worden zullen de kosten voor toezicht en 
handhaving toenemen. 
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Hoe nu verder? 
Het aanwijzen van vuurwerkvrije zones in de gemeente Groningen is een bevoegdheid 
van het College van Burgemeester en Wethouders (APV gemeente Groningen, artikel 
2.66 IMid). 

Het experiment met 5 vuurwerkvrije zones van afgelopen jaar is goed verlopen. 
Wij zijn voomemens deze vuurwerkvrije zones te continueren en uit te breiden met twee 
extra locaties. Wij denken hierbij concreet aan een gebied rondom de verpleeghuizen 
Maartenshof en het Heymanscentrum. Over dit besluit willen wij graag met de 
raadscommissie F&V van gedachten wisselen. 

Voor toezicht op deze vuurwerkvrije zones is een minimale inzet nodig van 4 Boa's en 20 
beveiligers. De kosten voor deze extra inzet bedragen € 13.500 en zouden we incidenteel 
uit het veiligheidsbudget kunnen dekken. 

Wij vinden het belangrijk tegemoet te komen aan de wensen van de bevolking. Er is een 
significant deel van de ondervraagden die voor vuurwerkvrije zones zijn. Om deze 
burgers tegemoet te komen stellen we vuurwerkvrije zones in. 
Wij vinden het ook belangrijk dat er voldoende gelegenheid voor het afsteken van 
vuurwerk op andere locaties overblijft om mensen die niets zien in de vuurwerkvrije 
zones tegemoet te komen. 

Het al dan niet instellen van vuurwerkvrije zones is een maatschappelijke discussie die 
veel emoties losmaakt en ook landelijk nog niet volledig gevoerd is. Dergelijke 
ontwikkelingen hebben ook tijd van gewenning nodig. Het instellen van een gering aantal 
vuurwerkvrije zones in Groningen kan inwoners laten wennen aan het fenomeen 
vuurwerkvrije zones zonder daarmee vooruit te lopen op de landelijke discussie. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, de secretaris, 
Peter den Oudsten Peter Teesink 
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1. Inleiding 

Tijdens de jaarwisseling van 2015 op 2016 was er in de gemeente Groningen 

een experiment met vuurwerkvrije zones. Voor het eerst waren er in de 

gemeente Groningen gebieden waar tijdens Oud en Nieuw het afsteken van 

vuurwerk verboden was. Dit waren het UMCG, het Martiniziekenhuis, 

de kinderboerderij Stadspark en de begraafplaatsen Esserveld en de Noor-

derbegraafplaats. 

In navolging van het experiment wil de gemeente in 2016 bekijken of er t i j

dens het komende Oud en Nieuw opnieuw vuurwerkvrije zones zullen 

komen. Om een beeld te krijgen van de mening van de inwoners van Gro

ningen heeft de gemeente Onderzoek en Statistiek Groningen gevraagd een 

burgerpeiling te houden. 

Voor de peiling hebben we gebruik gemaakt van twee methoden om res

pons te krijgen. Ten eerste hebben we gebruik gemaakt van het Stadspanel 

van Onderzoek en Statistiek. Dit is een online panel waarin ruim 9.000 inwo

ners van de gemeente Groningen zitten. Zij krijgen regelmatig een 

uitnodiging voor een enquete over onderwerpen die in de stad spelen. 

Naast het Stadspanel is er ook een openbaar toegankelijke online enquete 

uitgezet Deze enquete bevatte dezelfde vragen als die voor het Stadspanel, 

maar was toegankelijk voor alle burgers die graag hun mening over vuur

werkvrije zones wilden geven. Om de respons van deze enquete zo hoog 

mogelijk te maken zijn burgers via onder andere sociale media en nieuwsbe

richten opgeroepen om mee te doen aan deze enquete. 



2. Resultaten 

2.1 Respons 

Er hebben in totaal 5.028 personen meegedaan aan de enquete vuurwerk

vrije zones. Ongeveer een derde (1.374 personen) van de respondenten heeft 

de open enquete ingevuld en ruim twee derde (3.654 personen) heeft via het 

Stadspanel meegedaan aan de enquete. De vragenlijst is volledig ingevuld 

door 4.873 respondenten. 

De verdeling van mannen en vrouwen is ongeveer voor de helft (respectieve-

lijk 53% om 47%). De meerderheid van de respondenten is tussen de 35 en 

64 Jaar (56%). Respondenten die de open enquete hebben ingevuld zijn Jon-

ger dan de respondenten die de enquete via het Stadspanel hebben 

ingevuld. 

Leeftijdsverdeling respondenten naar soort deelnemer (N=4822) 

• Open • Stadspanel 
40% 

Ongeveer een derde van de personen die de vragenlijst hebben ingevuld 

wonen in Groningen-Zuid (Oude Wijken 24%, West 20%, Oost 18%, Centrum 

9%). Deze verdeling is lets verschillend voor de stadspanelleden en de per

sonen die de enquete via de open variant hebben ingevuld. Over de 

stadsdelen wijkt de verdeling van alle respondenten weinig af van de verde

ling van de inwoners. 

Verdeling respondenten per stadsdeel (Open N= 1206, Stadspanel N=3506) 

I Open 1 Stadspanel 
35% 

30% 

25% 

20% 

15% 

10% 

5% 

0% 
Centrum Oost Oude 

Wijken 
West Zuid 

< 17 18 - 22 23 - 27 28 - 34 35 - 49 50 - 64 > 65 

2.2 Afsteken van vuurwerk 

We hebben gevraagd of de respondent zelf of het gezelschap waarmee hij of 

zij Oud en Nieuw gewoonlijk viert, vuurwerk afsteekt. BiJna de helft (47%) van 

de respondenten geeft aan dat zij nooit vuurwerk afsteken tijdens Oud en 

Nieuw. De personen van de open vragenlijst en de stadspanelleden verschil-



len hierin van elkaar: Ruim de helft van stadspanelleden die de vragenlijst 

heeft ingevuld geeft aan nooit vuurwerk af te steken tijdens Oud en Nieuw. 

Dit percentage ligt lager bij de personen die de open enquete hebben inge

vuld. Deze personen geven vaker dan de stadspanelleden aan regelmatig of 

altijd vuurwerk af te steken tijdens Oud en Nieuw. 

Steekt u ofuw gezelschap gewoonlijk vuurwerk a f tijdens Oud en Nieuw? 

• Open • Stadspanel 

Nooit 
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Regelmatig 

Altijd 
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2.3 Draagvlak vuurwerkvrije zones 

Allereerst hebben we de respodenten gevraagd hoe belangrijk zij het vinden 

dat er vuunwerkvrije zones zijn in de gemeente. Ruim driekwart van de res

pondenten vindt het belangrijk (33%) of heel belangrijk (44%) dat er 

vuunwerkvrije zones zijn. Breeduit wordt de mening gedeeld dat het goed is 

dat er vuurwerkvrije zones bestaan. Er zijn geen grote verschillen tussen de 

respondenten van de open enquete (71% (heel) belangrijk) en de responden

ten die via het Stadspanel hebben deelgenomen (78% (heel) belangrijk). 

We zien een duidelijke samenhang tussen het zelf afsteken van vuurwerk en 

het draagvlak voor vuurwerkvrije zones. Van de respondenten die aangeven 

altijd vuunwerk af te steken, geeft 30 procent aan vuurwerkvrije zones hele

maal niet belangrijk te vinden. Van de respondenten die zelf geen vuurwerk 

afsteken geeft slechts 3 procent aan dit niet belangrijk te vinden. 

Hoe belangrijk vindt u vuurwerkvrije zones? (N=4862) 
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Steekt u ofuw gezelschap gewoonlijk vuurwerk af tijdens Oud en Nieuw? 

We vinden een sterke positieve relatie tussen hoe belangrijk men vuurwerk

vrije zones vindt en hoe vaak men overlast heeft ervaren. Respondenten die 

vaak overlast ervaren geven ook vaker aan dat zij vuunwerkvrije zones be

langrijk vinden. Maar liefst 79 procent van de respondenten die vaak overlast 

ervaren geven aan vuurwerkvrije zones heel belangrijk te vinden. Dit in con

trast met de respondenten die 'soms' of '(biJna) niet' overlast ervaren: van 

hen geeft slechts 23 procent aan vuurwerkvrije zones heel belangrijk te vin

den. 



Het vaak, soms of (biJna) geen last ondervinden door vuurwerk tijdens Oud 

en Nieuw laat een evenredige verdeling zien. Zo heeft 35 procent van de 

personen vaak last ondervonden, tegenover 31 procent soms en 35 procent 

(biJna) nooit De kaart hieronder schetst de buurten waar respondenten het 

meest hebben aangegeven last te ondervinden. 

vaak soms niet 

Ervaren overlast door vuurwerk tijdens Oud en nieuw (gemiddeld) 

Buurten < 10 respondenten zijn grijs gelaten 

Stellingen 

We hebben de personen een aantal stellingen voorgelegd over vuurwerkvrije 

zones. Hoewel de meerderheid van de personen vinden dat er op bepaalde 

plaatsen vuurwerkvrije zones moeten komen (88% (helemaal) mee eens), is er 

veel meer verdeeldheid over de eigen buurt. lets meer dan de helft van de 

respondenten (53%) geeft aan dat ziJn/haar eigen woonbuurt in de toekomst 

een vuurwerkvrije zone moet worden. 

De meningen zijn nagenoeg evenredig verdeeld over de stelling of het afste

ken van vuurwerk een traditie is die we in stand moeten houden: De helft van 

de respondenten is het hier (helemaal) mee eens, waar de andere helft het 

hier Juist (helemaal) niet mee eens is. 

De meerderheid van de respondenten denkt wel dat vuurwerkvrije zones een 

oplossing zijn om overlast tijdens Oud en Nieuw terug te dringen. In de op

merkingen wordt wel vaak genoemd dat het instellen van een dergelijke 

zone valt of staat met handhaving. 

Respons op stellingen over voorwerk en vuurwerkvrije zones (N=4514 tot 4776) 

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100% 

• Helemaal mee eens • Eens • Niet mee eens I Helemaal niet mee eens 

Mijn woonbuurt moet in de toekomst een vuunwerkvrije zone worden 

938 1206 

Het afsteken van vuurwerk is een traditie die we in stand moeten houden 

Op bepaalde plaatsen zou de gemeente vuurwerk moeten verbieden (vuurwerkvrije zones) 

1563 276 

Het instellen van vuurwerkvrije zone is een oplossing voor de overlasttijdensOud en Nieuw 

1648 



2.4 Locatie vuurwerkvrije zones 

We hebben de respondenten een lijst met mogelijke locaties voor vuurwerk

vrije zones voorgelegd. Bij deze vraag was het mogelijk om meerdere 

antwoorden te geven. Daarnaast was er de optie om aan te geven dat men 

geen vuurwerkvrije zones in de gemeente wilde. lets minder dan een derde 

van de personen die de vragenlijst hebben ingevuld, vindt dat de gehele 

gemeente een vuurwerkvrije zone moet worden. Slechts 7 procent van alle 

respondenten heeft aangegeven dat ze geen vuunwerkvrije zones in de stad 

wil. 

Aandeel respondenten dat locatie noemt voor vuurwerkvrije zone (N=4839) 
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Vorig jaar waren er vuurwerkvrije zones bij de ziekenhuizen, de kinderboer

derij en bij een tweetal begraafplaatsen. Deze komen uit de enquete naar 

voren als locaties die veel gekozen worden, samen met dierenasiels en die

renpensions. Ook woonzorgcentra worden door meer dan de helft van de 

respondenten genoemd als geschikte locatie voor een vuurwerkvrije zone. 

Na het voorleggen van een reeks mogelijke vuurwerkvrije zones hebben we 

de personen gevraagd of ze nog een andere locatie kunnen noemen. Vaak 

noemen respondenten daar echter de reden waarom ze voorstander zijn van 

een vuurwerkvrije zone in plaats van een andere locatie. De voornaamste 

redenen hebben te maken met vandalisme, schade aan openbare ruimte en 

gevaar en overlast voor kwetsbare groepen. De respondenten noemen voor-

namelijk dieren als een kwetsbare groep voor vuurwerk. 

Locaties die vaak werden genoemd maar niet in de lijst met voorgelegde 

locaties stonden zijn asielzoekerscentra en noodopvangen. Verder worden 

openbare wegen, fietspaden, tunnels, bushokjes en het station genoemd. 

Vaak zeggen respondenten dat ze bijvoorbeeld veilig willen blijven fietsen 

zonder angstig te zijn dat er een rotje in hun richting wordt gegooid. Ook 

gehele woonwijken worden voorgesteld als vuurwerkvrije zones. 

Over de binnenstad als vuurwerkvrije zone lijken de meningen verdeeld. Een 

deel van de respondenten ziet het als een mogelijke locatie om een vuur

werkshow te organiseren of zien de Vismarkt en de Grote Markt juist als een 

locatie waar het afsteken van vuurwerk moet worden toegestaan wanneer 

het op andere locaties of in de gehele gemeente verboden wordt. Daarte-

genover vinden andere respondenten dit gevaarlijk in verband met de 

aanwezigheid van veel mensen tijdens Oud en Nieuw in de binnenstad. 



Aanvullend op de vraag naar de meest geschikte locaties voor vuurwerkvrije 

zones, hebben we de respondenten gevraagd hoe ver rondom deze locaties 

het afsteken van vuurwerk verboden zou moeten zijn. 

Zestig procent van de respondenten geeft aan dat zij het liefste zien dat niet 

alleen het gebied zelf vuurwerkvrij wordt maar ook straten rondom het ge-

bouw of gebied. De overige 40 procent vindt een verbod direct rondom of 

binnen het gebouw of gebied voldoende. Gerelateerd aan deze vraag zijn er 

door enkele respondenten opmerkingen geplaatst over hun ervaring met de 

vuurwerkvrije zones vorige Jaar. Deze respondenten hebben voornamelijk 

een opmerking over de straal van de vuunwerkvrije zone van vorige jaar 

rondom het UMCG. Zo wordt het volgende genoemd: 

"Ik vond het instellen van kleine gebiedjes, afgelopen jaarwisseling, 

een beetje een lachertje. Ik denk niet dat iemand binnen zo'n 

gebied enig verschil heeft gemerkt omdat een paar meter verderop 

er gewoon voluit geknald wordt." 

"Vorig jaar waren het UMCG en aangrenzende straten een 

vuurwerkvrije zone. Van handhaving was echter geen sprake. De 

Oostersingel zag rood van het afval van afgestoken vuurwerk. Meer 

inzet dus voor handhaving van het afsteekverbod is van belang." 

Een volgende vraag ging over een zinvolle manier om vuurwerkvrije zones 

onder de aandacht te brengen. Internet en social media en borden bij de 

betreffende zones zijn volgens de respondenten de meest zinvolle manieren. 

De respondenten die een andere manieren voorstellen noemen vaak als op-

tie de tv en radio (Dagblad van het Noorden/RTV Noord/OOG Radio en 

Tv).Daarnaast stellen enkele respondenten ook voor om bij vuurwerk-

verkooppunten de ingestelde zones onder de aandacht te brengen en er 

aandacht aan te besteden op scholen. 

Zinvolle manier om vuurwerkvrije zones onder de aandacht te brengen (N=4837) 

Via internet en sociale media 
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Op deze vraag waren meerdere antwoorden mogelijk 

2.5 Opmerkingen 

Tot slot hebben we aan het einde van de vragenlijst de respondenten de 

mogelijkheid gegeven om opmerkingen, ideeen of adviezen te geven. In 

totaal hebben ruim 2.300 personen gebruik gemaakt van deze mogelijkheid. 

Uit de antwoorden op deze vraag en de eerdere open vraag waar het moge

lijk was om mogelijke locaties voor vuurwerkvrije zones te benoemen valt het 

volgende op: De meningen van de personen varieren over de vuurwerkvrije 

zones en over het algemeen over het afsteken van vuurwerk. We hebben een 

aantal hoofdzaken onderscheiden. 

Zo kunnen we de personen in een aantal groepen onderscheiden, namelijk 

de voorstanders van vuurwerkvrije zones, de tegenstanders en een groep die 

niet voor of tegen een dergelijke zone zijn. 



Voorstanders vuurwerkvrije zones 

De eerste groep lijkt over het algemeen oven/ertegenwoordigd te zijn in de 

groep personen die antwoord hebben gegeven op deze vraag. We kunnen 

enige onderscheid maken in de groep personen die voor een dergelijke zone 

zijn. Zo zijn er bijvoorbeeld personen die van mening zijn dat de gehele ge

meente een vuurwerkvrije zone moet worden. Er wordt genoemd dat 

particulier vuurwerk afgeschaft moet worden. De voornaamste genoemde 

redenen zijn het gevaar dat het met zich meebrengt, de (geluids)overlast en 

de vervuiling. Verder wordt er vaak aangegeven dat er vooral last wordt on

dervonden van knalvuurwerk. Dit wil niet zeggen dat deze personen geheel 

tegen vuurwerk zijn. We lezen dat de personen vaak een compensatie voor

stellen tegenover een vuurwerkvrije zone of een algehele verbod op 

vuurwerk in de gehele gemeente. Zo noemen veel personen dat ze graag 

een professioneel georganiseerde vuurwerkshow zien. Een ander veel voor-

komende optie is een focus op locaties waar het afsteken van vuurwerk is 

toegestaan. 

"Mijn voorkeur zou zijn om de gehele gemeente vuurwerkvrij te 

maken en een groot vuurwerk door de gemeente te laten 

organiseren op een goed toegankelijke locatie." 

Tegenstanders vuurwerkvrije zones 

De tweede groep, die tegen een vuurwerk vrije zone is, heeft een aantal an

dere argumenten. Een aantal respondenten vindt vuurwerk een mooie 

traditie die in stand moet worden gehouden. Een andere reden die men 

noemt is dat de verantwoordelijkheid bij de mensen zelf ligt en Je met derge

lijke regels voor meer overlast gaat zorgen. Volgens deze personen zou je 

meer de focus moeten leggen op bijvoorbeeld betere voorlichting over het 

afsteken van vuurwerk. Een enkele keer wordt er genoemd dat oudere men-

sen niet per se last hoeven te ondervinden van vuurwerk, maar het Juist als 

een leuk moment van het Jaar kan worden ervaren. 

"Ik denk dat vuurwerkvrije zones niet werken want dan wordt er 

in de overige zones weer meer vuurwerk afgestoken met alle 

problemen van dien. De meeste overlast wordt veroorzaakt door 

te vroeg en zwaar vuurwerk afte steken. Bij ons begint het vaak 

in november al met het afsteken van illegaal vuurwerk waarbijje 

je kapotschrikt als je in bed ligt Ik denk dat het probleem op 

europees nivaeu aangepakt moet worden zodat er geen illegaal 

vuurwerk meer te krijgen is." 

"Goed dat er inspraak is. Vuurwerk is voor mij, mijn gezin en onze 

katten en honden een ware nachtmerrie. Het begint al begin 

december en hetzorgt ervoor de ik voor een van onze honden al 

in oktober moet beginnen met dure angstmedicatie. Ze wil niet 

wandelen, tot eindjanuari! Zo vreselijk zielig. Verder denk ik aan 

alle dieren die buiten leven en geen benul hebben dat dit geweld 

een bijkomstigheid van een feest is." 

"Het is een traditie die niet moet worden a fgenomen. Ik zelf heb 

nooit vuurwerk afgestoken overige familieleden wel maar heb er 

nooit geen hinder van ondervonden. Het is altijd gezellig en zou 

jammer zijn als het wordt afgenomen." 



Geen uitspraak 

De derde groep personen doen geen uitspraak over het wel of geen voor

stander te zijn van een vuurwerkvrije zone. Zij noemen voornamelijk andere 

aandachtspunten omtrent vuurwerk waar volgens hen meer op moet worden 

ingezet. Een aspect wat vaak wordt genoemd is handhaving. De personen 

hebben het vaak over handhaven als er vuunwerk ruim voor Oud en Nieuw al 

wordt afgestoken. Ook vinden ze dat er strengere toezicht moet komen op 

illegaal vuurwerk en het opruimen van vuurwerk vuil na Oud en Nieuw. 

"Het stoort mij meer dat de handhaving van het afsteken van 

vuurwerk niet wordt nageleefd. Al die knallen al ver voor oud en 

nieuw en vuurwerk dat je tegen de fiets aangegooid krijgt Het 

is natuurlijk lastig te controleren." 

"Denk dat toezicht op het afsteken buiten de toegestane tijden 

meer opievert dan een vuurwerkvrije zone." 



Colofon 

Vuurwerkvrije zones - Een Stadspanelonderzoek 

Auteurs: 

Kubra Ozisik 

Erik van der Werff 

Opdrachtgever: 

Gemeente Groningen 

Foto's: 

iStock 

Uitgave: 

Onderzoek en Statistiek Groningen 

©s 
T (050) 367 56 30 

O N D E R Z O E K E Info^os.groningen.nl 

s STATISTIEK I www.os-aroninaen.nl 

^ @basisvoorbeleid 
G R O N I N G E N 



Reacties op FB-post vuurwerkvriie zone 

Isja Smand Wat een gejank zeg! Gadverdamme! Ook nog allemaal Nederlanders ook... 
Zeiken over zwarte Piet en aan de andere kant de volgende traditie aan z'n einde helpen! Geen 
zones! Geen geouwehoer! Als jullie echt perse zones willen, zet het volk wat dit soort dingen 
graag willen dan in zones. Mischien in onze ook al zo brilliant bedachte rookzones! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 39 • 7 juni om 16:30 

Selena Ludoiphy Ook nog allemaal Nederlanders...? Ok... 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 8 juni om 11:41 

Isja Smand Ja, zeg ik nu lets raars ofzo? De ben inderdaad stomverbaasd dat 
Nederlanders onze eigen traditie nu om zeep willen helpen. Ok... 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 8 juni om 11:44 

Andreas Hillenga Dus omdat je Nederlander bent moet je het perse eens zijn met alle 
tradities en gewoonten in Nederland? Wat een onzin. ledereen heeft recht op zijn eigen 
mening. 

Ik ben tegen een vuurwerkverbod of strenge ristricties, maar een verbod van vuurwerk 
rond een ziekenhuis lijkt me een heel normaal en verstandig idee? 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 9 • 8 juni om 12:33 

Isja Smand En voor zoiets logisch moeten wij een enquete invullen? En op wat j i j 
verder zegt, prima! Maar ga dan ook niet zeiken als mensen die zich beledigt voelen 
over zwarte Piet daar een enquete voor invullen. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 8 juni om 12:50 

Marc Meiiboom Waarom haal je de zwarten pieten discussie erbij? Heeft totaal geen 
enkel verband met deze discussie. 

Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 5 • 8 juni om 13:17 

Chantal Erends idd marc 
weet je wel hoe veel ongelukken gebeuren tijdens O&N vrije zones vind ik de beste 
oplossing zo kan de tradietie door gaan maar ook plekken voor bv dieren kinderen 
ouderen ga maar door !!! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 4 • 8 Juni om 13:30 

Maria Riedstra Helemaal met je eens, Chantal Erends. Het vuurwerk van 
tegenwoordig is niet meer zoals vroeger... de knallen moeten harder e harder... Ook 
dieren lijden hier enorm onder en vooral de dieren die buiten leven! Maar daar wordt 
niet aan gedacht! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • K) • 8 juni om 15:34 

Linda Kors Maria Riedstra Wat je zegt het vuurwerk van tegenwoordig is veel te 
gevaarlijk 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 4 • 8 juni om 17:36 



Chantal Erends klopt maar om het voledig te verbieden ben ik tegen vind de zones een 
top oplossing 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 8 juni om 17:40 

Marc Meijboom Verbieden heeft weinig zin en motiveert jongeren alleen maar om 
illegaal vuurwerk te kopen. Daarnaast vind ik oud en nieuw juist ontzettend goed. 
Leuk voor de burger en goed voor de economic. Verbieden nee, maar het plaatsen van 
vuurwerk vrije zones in de stad waar GEEN vuurwerk thuis hoort vind ik een zeer 
goed initiatief. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 8 juni om 18:19 

Isja Smand Volgens mij begrijp j i j onder andere 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 8 juni om 19:13 

Isja Smand De traditie niet. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 8 juni om 19:14 

Isja Smand Ben het er wel mee eens hoor dat er rekening gehouden moet worden met 
het 1 en ander. Maar oud en nieuw is niet bedoeld als knallend het jaar uit of "goede 
voomemens" daarnaast geloof ik dat het het begin van het einde is als we hiermee 
instemmen. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 3 • 8 juni om 19:16 

Maria Riedstra Ik begrijp heel goed wat traditie is... ben er zelfs mee opgegroeid. Maar 
je wilt mij toch niet vertellen dat al die vuurwerk wat ze nu kunnen kopen, waar je al 
van hoort dat daar zoveel ongelukken mee kunnen gebeuren zowel bij mens en dier, 
bij onze t...Meer weergeven 

Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • \_ • 9 juni om 8:06 

l.sja Smand Lezen. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 9 juni om 8:07 
Daniel Smit Er zijn wel meer dingen gevaarlijk. Voor mensen de argumenten 
gebruiken over slachtoffers van vuurwerk.. zal maar geen voorbeeld noemen.. waslijst 
is te lang.. 
1 het is een traditie.. ben voor een vrije zone in het centrum en ziekenhuizen... de rest 
mag wel zo blijven gezien we dan muggezifter volk beginnen te worden. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 9 juni om 17:38 

Bryan Hulshof 4 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • X • 9 Juni om 18:21 

Antonio Luikens Ik denk dat het goed is bepaalde gebieden vuurwerk vrij te houden. 
Ziekenhuizen, begraafplaatsen enz enz. 

Verder ben ik het met Isja Smand eens. Vuurwerk is een traditie en dat moet blijven! 
Daarbij is het vaak denk ik het illegale vuurwerk wat voor o...Meer weergeven 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 10 Juni om 7:08 



Sander Oosterhof Geen vuurwerk in de binnenstad op drukke plekken en geen 
vuurwerk bij ziekenhuizen. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 10 juni om 8:15 

Yvonne Tinge Een dag in het jaar knallen prima, maar geen vuurwerk naar mens en 
dier gooien etc verder zeik ik niet.... 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 10 juni om 16:05 

Isabel de Vries Waarom geen compromis en zones? Wat is daar mis mee? Geen 
volledig verbod, alleen even een stukje verder fietsen, wat een drama. 
En dat gebler over traditie, er waren vroegen wel meer dingen traditie waarbij we nu 
zoiets hebben van 'wtf. 
Zwarte piet...Meer weergeven 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 11 juni om 9:06 • Bewerkt 

Robin van der Ploeg Wat een gejank hier ja. Jullie hebben zeker nog nooit oud & 
nieuw in het buitenland gevierd. Dan weet je pas wat echt vuurwerk is en harde 
knallen. Maar wel weer toevallig dat alles wat wij leuk vinden beperkt moet worden 
omdat andere mensen het niet zo leuk vinden • 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 11 juni om 10:39 • Bewerkt 

Femke Soppe Ik ben voor helemaal verbieden en echt mooi vuurwerk via bijvoorbeeld 
de gemeente. Echt genieten van super mooi vuurwerk! En wat tradities betreft... 
vooruitgang en ontwikkeling gaat wat mij betreft boven tradities. Traditie is een woord 
waar men zich ...Meer weergeven 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 3 • 11 juni otn 10:49 

Isja Smand Lijkt me enig Femke Soppe. :ik kom uit Nederland. :o wat leuk! Wat is nu 
eigenlijk typisch Nederlands? : nou, wij willen graag voorop lopen in de nieuwe 
standaard en open staan voor verandering en ontwikkeling.: © 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 11 juni om 11:21 

Femke Soppe Yes :) 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 11 juni om i 1:23 

Isja Smand Vul de enquete dan maar gauw in. • 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 11 juni om 11:29 

Isja Smand Isabel de Vries stap dan ook niet meer in de auto, als je zo met dieren 
begaan bent. Dat brengt veel meer schade toe aan dieren als die ene nacht vuurwerk. 
En geld die de gemeente bespaard?? Haha. Besef je wel dat deze traditie de staatskas 
elk jaar ...Meer weergeven 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 11 juni om 11:41 

Isabel de Vries Isja Smand volgens mij heb ik het over een compromis, niet over 
geheelverbieding, dan kom je inderdaad op groot inkomstenverlies voor de overheid. 
en dit gaat over Groningen, niet geheel NL, dat bedrag gaat het dus niet om. Heb geen 
auto. ® 
De zwarte ...Meer weergeven 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 11 juni om 11:52 



Leonard Epema "Rookzones"? Bedoel je in gebouwen, horeca en dergelijke waar 
mensen graag geen COPD of andere problemen willen krijgen door meeroken? Dat is 
een geval van bescherming van gezondheid. 

Vuurwerkvrije zones zijn bedoeld om gevaarlijke situaties te vermij...Meer weergeven 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 11 juni om 13:55 • Bewerkt 

Isja Smand Doen we dat al tig jaar op dezelfde dag? Ja? Traditie. Rookzones bedoel ik 
mee die vierkante vakjes op stations buiten. Als je daar ook al last van hebt kun je 
beter binnen blijven. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 11 juni om 14:32 

Maria Riedstra Antonio Luikens Der bestaat nog altijd een verschil tussen vuurwerk 
en vuurwerk! Vuurwerk van tegenwoordig is niet normaal meer! Kosten veel 
trommelvliezen en er normaal mee omgaan doen ze ook niet meer! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 12 Juni om 10:01 

Elvira Krudde Dit lieve leuke hondje zou wel heel bij zijn met vuurwerkvrije 
zones...zoals bijvoorbeeld het stadspark 
Ze is heel bang voor vuurwerk en ruim een maand voor 31 december verandert haar 
zorgeloze blije uitje van de dag in een helletocht 
Laat staan de dagen er vlak voor dan durft ze helemaal niet meer naar buiten © 
...Meer weergeven 

Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 2 • 12 juni om 10:09 

Elvira Krudde Isja Smand 

Sommige honden zijn zo bang voor vuurwerk dat ze niet meer door naar buiten 
durven. Dus als er een aantal vuurwerkvrije ( uitlaat) gebieden zouden komen zouden 
ik en mijn hondje daar wel heel blij . 
mee zijn • ^Z7...Meer weergeven 

Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 12 juni om 10:12 

Isja Smand Nee absoluut niet. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 12 juni om 10:29 
Cor Noorland Een centraal vuurwerk in de stad, dat vind ik wel wat;-) 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 12 juni om 13:30 

Robin van der Ploeg Zodra mensen ouder worden en het zelf niks meer vinden willen 
ze het graag voor iedereen verbieden. Wat een verrassing! Welkom in Nederland! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 12 juni om 13:53 

Janet Speelman Onze bond is minstens een week niet in zijn gewone doen het arme 
dier durft niet eens buiten zijn behoefte doen. Ik ben er klaar mee, verkoop en af 
steken verbieden, en dan wel handhaven 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 13 juni om 6:20 



Robin van der Ploeg "Onze bond is minstens een week niet in zijn gewone doen" dus 
we moeten het verbieden voor iedereen. Wat een domme opmerking. Ik snap niet wat 
waarom mensen zo vol met haat zitten dat ze de laatste tijd niemand anders wat 
gunnen. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 13 juni om 9:15 • Bewerkt 

Diana Leffers Gewoon overal knallen tis maar 1 x per jaar zo kunnen we overal 
wel over gaan zeiken idd ik las net zet die mensen die dat graag willen in vuurwerk 
vrije zones...gelijk een korte vakantie ;-) 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 13 juni om 13:32 

Robin van der Ploeg Tegenwoordig doet echt alles pijn. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 13 juni om 14:00 

Marloes Dokter Wat mij betreft mag al het particuliere vuurwerk emit. Het wordt steeds 
zwaarder en gevaarlijker, vingers en ogen vliegen in de rondte. En mijn voornaamste zorg is 
de dieren. Als het nou beperkt bleef tot oudjaarsdag, maar ik kan in november al niet meer 
fatsoenlijk de straat op met mijn hondje zonder dat dat arme beestje een hartverzakking krijgt. 
Ik snap de lol van dat knallen totaal niet. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • j? • 8 Juni om 11:09 

Monique Bosnian je kan het ook oplaten groeien met ballonnen shijkert 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 8 juni om 11:40 

Carina van Essen Legaal vuurwerk wordt niet steeds harder en gevaarlijker dat is 
illegaal vuurwerk.. Met een geheel verbod werk je dat juist in de hand :) 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 4 • 9 juni om 6:52 

Beitina We ver Als je niets meer kunt verbieden zonder de angst dat het illegaal 
gebeurd, blijf je nergens, dan moet handhaving worden ingezet. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 2 • 9 Juni om 11:27 

Reggie Jr van den Steen Wat mij betreft mag het hebben van honden als huisdier emit, 
ze poepen maar een beetje op straat en blaffen. Krijg ik gewoon elke keer een 
hartverzakking van. Heel naar vind ik dat. Gelijk afschaffen. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 2 • 10 juni om 16:07 

Bertina Wever Eigenlijk poepen en blaffen we allemaal maar wat 

Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 11 juni om 17:25 

Monique Azg Kuiper Gewoon alles laten zoals het is. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 11 Juni om 21:55 

Donny Van Kampen Wat veel mensen niet weten is dat vuurwerk uit het buitenland 
juist veel veiliger is dan Nederlands vuurwerk de lonten zijn altijd veel langer het is 
misschien zwaarder maar het is niet het vuurwerk wat schade aanricht aan lichamen 
maar de mensen zelf ...Meer weergeven 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 12 juni om 10:19 



Clare Jackson En dus??? Dan maar zones omdat mensen zich niet aan de regels 
kunnen houden?? D'Or normaal zeg! Traditiezeiken zouden ze moeten afschaffen! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 13 juni om 2:10 

Fout! Objecten kunnen niet worden gemaakt door veldcodes te bewerken. 
Beit Werkman Direct afschaffen die handel en op oudjaars avond alle F16 de lucht in en 
lekker door de geluids bariere laten gaan daar kan geen vuurwerk tegen op. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 18 • 7 juni om 20:06 

Jannet Vos Haha geweldig ^O00 

Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 7 juni om 20:12 

Marianne De Boer 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 9 juni oni 23:58 
Arnold Streuer Totdat je huis in elkaar zakt vanwege de luchtdmk van wat de f35 
produceerd. 

Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 12 Juni om 0:47 

Robin van der Ploeg F16....F35??? 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 12 juni om 13:54 
Beit Werkman Een paar knallen meer of minder maakt niks uit we wonen in een 
aardbevings gebied of het nu van boven of van beneden komt schudden doet het toch 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 2 • 12 juni om 14:15 

Debby Drieling Wat een gezeik..nog ff hebben we helemaal nix meer. Geen sinterklaas..geen 
Kerst want Jozef en Maria waren niet getrouwd kregen een kind in een staL.drie wijzen 
kwamen uit het Oosten i.p.v. het Westen..Hoe gezellig was het vroeger...Dit is gewoon gezeik 
om het gezeik. Weg met die zones..weg met het lulle om het lullen. Oud en nieuw is oud en 
nieuw en dat vier je met knallen. KLAAR ! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 14 • 9 juni om 7:39 • Bewerkt 

Bertina Wever Wat een onzin om de ene traditie met de andere te vergelijken...en een 
feestje vieren zou niet van alleen vuurwerk moeten afhangen! Das pas triest.. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 3 • 9 juni om 11:29 

Peter Hulst Jozef en Maria hadden een geregistreerd partnerschap 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 4 • 10 juni om 21:16 

Doreen Jager Wat is dit voor maatschappij van de veranderingen???!! Alles was fucking 
prima zoals het was, mensen worden mietjes en zeikerig tegenwoordig, verwend en verwaand 
vind ik dat! Ajuu! 

Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 13 • 7 juni om 22:03 

Sime's Brat Amen 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 8 juni om 16:58 



Claartje Hoekzema Gaan we dan ook terug naar het vuurwerk van "vroeger". Niet 
alleen het gezeur veranderd, het soort vuurwerk, en dan met name hoe zwaar, ook. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 9 juni om 23:05 

Monique Azg Kuiper Wil je nu een lolly Claaitje Hoekzema 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 11 juni om 21:54 

Claartje Hoekzema Wel graag 1 met echte suiker Monique 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 11 juni om 23:50 

Monique Azg Kuiper \ 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 11 Juni om 23:51 

Fout! Objecten kunnen niet worden gemaakt door veldcodes te bewerken. 
Christel Jongschaap Vroeger met een sterretje in m'n hand, tien rotjes, een strijker en een 
speciale vuurpijl van m'n oom was het fantastisch. Oh ja en de plaatselijke Chinees die 
imponeerde met de 1000-klapper. 
Vandaag de dag is het te veel 2 much en overdone. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 7 • 7 juni om 20:02 

Linda Kors Het allemaal groter / sneller / spectaculairder enzo tegenwoordig. Anders 
zijn we verveeld. Het is teveel van het goede. En van al dat zware spul krijg je gewoon 
weg brokken. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 8 juni om 17:38 

Eric Snelleman Dat is anders bij ons in de wijk heel anders. Er woont redelijk wat 
jeugd', maar overlast is de laatste jaren beperkt. Tevens wordt er redelijk goed aan de 
paar dagen rond oud en nieuw vastgehouden. Ook de hoeveelheid en de hardheid is 
m.i. eerder af- dan toegenomen. Ik vind de ophef over het vuurwerk buiten proporties. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 10 juni oin 19:27 

Katja Dulk Eric, wat fijn dat het in jouw wijk goed gaat. Hier in de Rivierenbuurt is 
het elk jaar weer een ramp. Die "leuke" scholieren die dik een maand van te voren al 
beginnen te knallen en ook na oud en nieuw van geen ophouden weten. Ik hou al niet 
van vuurwerk en honden al helemaal niet, moet je nagaan dat je dus 2,5maand niet 
normaal je bond kunt uitlaten door dit soort idioten. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 12 juni om 9:52 

Fout! Objecten kunnen niet worden gemaakt door veldcodes te bewerken. 
Katja Dulk Ik ben echt super tegen het afschaffen van tradities, vuurwerk hoort er nu eenmaal 
bij! Maar een paar vuurwerkvrije zones zodat je toch nog even op een normale manier je bond 
kan uitlaten zou fijn zijn en dan mag nog steeds in het merendeel van de gemeente wel 
vuurwerk afgestoken worden! Zo heb je iedereen blij toch? :) 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 6 • 10 juni om 0:21 

Sofie Helleman Ik lees hier verschillende reacties, maar van mij mag er juist 
vuurwerkverbodzones komen. Denk aan de dieren, denk aan zoveel ongelukken ieder jaar dat 
er altijd mensen naar t ziekenhuis moeten komen: beet dat knallend het jaar uit gaan? Voor 
mij niet....Meer weergeven 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 4 • 10 Juni om 7:14 



Willeke Moek Mooi gezegd! Daar sluit ik mij helemaal bij aan! ^© 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 10 juni om 17:24 

Eric Snelleman Leven en laten leven. We wonen met veel mensen bij elkaar en dus 
zijn er veel verschillende interesses. Zolang overlast bepetkt blijft is er geen enkel 
probleem. Het probleem is juist de individualisering van de samenleving. We groeien 
op in een consum...Meer weergeven 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 10 juni om 19:39 

Annalies Wolters Ik vind de Grote Markt ook wel een puntje, rond de jaarwisseling zelf. Viel 
me vorig jaar op dat er totaal geen dranghekken of goed omheind terrein was, er werd gewoon 
geschoten. En dat met van die fijne mensen die voor 12en al daar rondzwalken en zich 
waarschijnlijk de volgende dag niet eens herinneren dat het al een nieuw jaar is... 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 6 juni om 13:59 

Ricardo Kuiper Daar hoef je niet eens alcohol voor te nuttigen hoor! We zitten nu in 
juni en wil nog wel eens 2015 opschrijven ^ 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 2 • 6 juni om 18:27 

Fout! Objecten kunnen niet worden gemaakt door veldcodes te bewerken. 
Myrjam Spoelstra Ik vind het helemaal niks dit. We mogen straks niks meer. We zijn geen 
kleine kinderen. Sinterklaar al gezeik en nu dit. Straks beginnen ze ook nog te zeuren over de 
kerst. Hou toch op 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 10 juni om 22:22 

Josa Hugen Doe is normaal, een beetje verdraagzaamheid. Ga eens in gesprek/overleg met 
degene die het vuurwerk afsteekt. Je zult merken dat een gesprek met iemand best fijn kan 
zijn en dat je tot consensus kunt komen. Als je alles gaat reguleren is de vrijheid we...Meer 
weergeven 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 13 Juni om 18:09 • Bewerkt 

Zaza Zipper Rondom het ziekenhuis en op plaatsen waar bedrijfsmatig dieren gehouden 
worden prima. Verder niet zeuren en liever je bezig houden met het aanpakken van al die 
rotlui die weken voor oud en nieuw en weken na oud en nieuw allerlei dingen afsteken. at is 
veel vervelender! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 8 juni om 20:15 

Dave Langers Een mooi centraal vuurwerk vind ik mooi; de losse pijlen en knallers van 
particulieren bekoren mij persoonlijk niet zo, evenmin als de ongelukken en de dagen 
papierrommel op straat. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 9 • 8 juni om 8:30 

Clare Jackson Weg met sneeuwpoppen en hutten bouwen ook! Heel irritant voor het uitzicht!' 
Ook direct een avondklok inzetten voor soort en speeltuinen tijdens de vakanties!, ook heel 
hinderlijk! Wat een gezeik om niks mensen! Gewoon van oud en nieuw afblijven!! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 13 juni om 2:14 

Charlotte Veldkamp Waarom zo boos? 



Vorig jaar was er vuurwerk vrije zones bij ingang van ziekenhuizen. Is dat nou reden om boos 
te worden?...Meer weergeven 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 12 juni om 18:43 

Josa Hugen Laten we trouwens eens stemmen over de reclameborden in de stad. Ze ontsieren 
onze prachtige stad maar omdat er geld mee gemoeid is mag het allemaal maar. DIT LUKT 
ME EEN VEEL BETER ONDERWERP. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 13 juni om 18:10 

Robert Brink Nederlandse betutteling ten top dit. Waarom moeten al die mooie tradities 
worden afgeschaft? Hetzelfde met koningsdag. Weet de gemeente het feest zo goed te 
verknallen! Moet dan dit ook nog??? 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 4 • 8 juni om 0:30 • Bewerkt 

Dana van Kampen Prima toch..vind er allang geen flikker meer aan. Kan met me kids de 
straat niet eens normaal meer op tegenwoordig. Was paar geleden nog wel te doen nu alleen 
maar illegale knallen die je voor de voeten gegooid worden. Niet zo tof met kleine kinderen 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 11 juni om 21:13 

Guus Bakker Belachelijk dit! Alle feesten worden afgepakt en niet van ons volwassenen maar 
van onze kinderen.. Waar gaat het been met Nederland? Van onze eeuw oude cultuur blijft 
niks meer over... Zelf oud en nieuw gaat verdwijnen? Schandalig 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 2 • 10 juni om 20:54 • Bewerkt 

Yvonne Tinge Vuurwerk gedoogzones en een strenger handhavingsbeleid...al vanaf oktober 
wordt er stelselmatig geknald 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 5 • 6 juni om 21:13 

Koos Cavorka In plaats van vuurwerkvrije zones vuurwerkgedoogzones invoeren. Dus de 
omgekeerde. 
Wel zorgen voor voldoende handhaving. 

Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 5 • 6 juni om 14:57 

Leo van der Veen Dat is een goeie!!! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 7 Juni om 15:16 

Chris Heutink Als er nou s wordt begonnen met het aanpakken van vuurwerkoverlast vanaf 
oktober/november, dan kunnen we het daarna wel een keer hebben over waar je dan wel of 
niet met Oud en Nieuw mag knallen. Vanaf wintertijd steevast trillende ramen van al die 
illegale zooi. Doe daar eerst eens wat aan! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 12 juni om 1:14 

Dave de Boer Volgende week dan maar weer pepernoten .juni — > jan. 
Rest van jaar daar weer over zeuren #dramagemeente 
Doe maar eens wat aan de studentenhuizen in vhz daar heb je hele jaar overlast van !!! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 4 • 7 juni om 17:41 

Annemieke Van Der Hoff Huizingh Oud en nieuw is oud en nieuw. Daar hoort vuurwerk bij. 
Ix in het jaar knallend het jaar uit en het nieuwe jaar weer in. Voor mij hoeft het niet. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 9 juni om 19:15 



Habib Kazemi Een centrale en goed georganiseerde vuurwerk show is spectaculair, wenselijk 
en veilig. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 12 juni om 19:19 

Ronald Soolsma Nog even dan hebben we een rookzones, vuurwerkzone en een zwarte pieten 
zone waar zijn we mee bezig 

Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 10 juni om 13:54 

Erwin Pol En terecht. .. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 10 Juni om 15:07 

Berthe Friebel Parken en plantsoenen waar mensen met honden lopen. Wat mij betreft 
trouwens heel veel vuurwerk vrij :-) 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 2 • 6 juni om 12:29 

Peter de Jong Ik wil gewoon verkleed als zwarte piet al rokend vanuit een cafe en onder genot 
van een negerzoen mijn vuurpijlen vanuit dit cafe over de straten kunnen schieten. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 7 • 10 juni om 17:56 

Jesper Bond 

Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 11 juni om 14:44 

Martijn Bosscher En zo is \\ei000000 

Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 12 juni om 16:30 
Marianne De B o e r 0 0 0 0 t v is weer een discussie in gang gezet. 
Weer 1 en al gezeik en gezeur. 
Pak alles maar af dan, want we hebben toch al niet veel in te brengen....Meer weergeven 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 10 juni om 0:00 

Dennis Gerlach 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 12 juni om 14:53 

Diana Leffers Ze hebben niks beters te doen joh heidekneuters 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 13 juni om 13:57 

Nathalie Ronja Overal. Op enkele plekken na waar mensen veilig vuurwerk kunnen afsteken 
zoals een voetbalveld ofzo 

Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 4 • 7 juni om 12:39 

Hielke Ijlstra Gekkie 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 7 juni om 13:00 

Marjolein De Roos Gob, grappig dit bericht. Mijn zoontje (3 je en 8 maanden) zei vanmiddag 
nog dat hij weer een keer vuurwerk wilde afsteken! Toen ik zei dat dat maar Ix per jaar 
mocht, wist hij heel goed te vertellen dat dan eerst Sinterklaas en kerst komt! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 6 juni om 19:58 

Stefanie Broos Je vergeet bommen berend © 



Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 7 juni om 13:39 

Marjolein De Roos yep...de verjaardag van mijn jongste zoontje! Maar daar mag de 
individuele burger geen vuurwerk afsteken! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 7 juni om 14:39 

Dai in Sechi Dom gezeik! Mensen hebben altijd wel wat te klagen! Verwend zijn de meeste 
mensen. Flikker toch op man! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 10 juni om 14:30 

Jan Van Der Laan Lekker belangrijk : zeuren als gemeente over vuurwerk. Beter is je tijd te 
besteden aan hulpbehoevenden in de stad. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 12 juni om 22:41 

Ma Nou Noorderplantsoen GRAAG vuurwerkvrij! Van boteringesingel tot en met 
oranjesingel. Voor mens en vooral dier! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 8 • 6 juni om 12:54 • Bewerkt 

Bella Bakcsy Afschaffen die vuurwerkzooi, ook voor de veiligheid van kinderen. |Maak er per 
wijk lets moois van 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 11 juni om 21:34 

Geert Spaans Echt weer Nederland eerst zwartepiet dan de moorkop dan negerzoen dan 
vuurwerk verbieden straks worden wij als Nederlander verboden. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 13 juni om 17:59 

Henk Nienhuis Graag eerst nog discussies over houtkachels, bbq rook, roken in tuin of 
balkon, witbrood en bminbrood, Hagelslag sinterklaas 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 13 Juni om 7:18 

Naomi Monsanto En asielzoekers vs bejaarden en welke groep meer rechten heeft! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 13 juni om 8:01 

Sebastiaan Snijder Als we allemaal nou eens normaal doen Is er geen probleem! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 7 juni om 23:57 

Alex Hovius Flikker toch op man met je vuurwerk vrije plaatsen. Hoever willen jullie onze 
vrijheid afpakken? 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 3 • 8 juni om 12:18 

Iris Van Der Burch Vrijheid ja? Das grappig, want ik voel me namelijk niet vrij en ook 
noet veilig als ik door een groep moet fietsen die vuurwerk staat te knallen. Maar die 
vrijheid telt dan weer niet ofzo? 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 3 • 9 juni om 12:19 

Johnny Bottema Leuke vrijheid als er mensen in het ziekenhuis komen doordat er een 
vuurpijl van een ander in hun ogen gekomen is. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 9 Juni om 21:36 



Claartje Hoekzema We mogen allemaal vrij zijn, zo lang we onze mond maar houden 
als we lets niet leuk vinden. Zo ken ik nog een paar landen.... dacht juist dat we hier 
echte vrijheid kenden?! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 2 • 9 juni om 23:06 

Alex Hovius Watch out trolls typing h e r e ^ ^ ^ ^ ^ 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 9 juni om 23:08 

Iris Van Der Burch Volgens mij ben j i j zelf de enige troll hier. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 10 Juni om 

Leonie Acb Dikke onzin! Ik heb zelf echt een enorme hekel aan vuurwerk maar waarom 
verbieden??! Nee gewoon laten afsteken. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 11 juni om 22:04 • Bewerkt 

Harm Aouke Haaijer Parken juist geen verbod instellen, daar is toch genoeg ruimte, wordt er 
ook minder overlast veroorzaakt... 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 6 juni om 12:59 

Norman Homan Onzin ik wil gewoon mijn vuurwerk kunnen afsteken en als mensen daar een 
probleem mee heeft dan gaan ze maar lekker binnen zitten ©en voor dieren vind ik daar 
moeten we wel voor oppassen geen vuurwerk knallen waar dieren rondlopen en kleine 
kinderen © 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 2 • 9 juni om 15:21 • Bewerkt 

LaLi Linda Vuurwerkvrije zones is geen oplossing. Betere handhaving wel. Het afsteken van 
vuurwerk daadwerkelijk beperken tot 31 december en 1 januari ipv dagen van tevoren en 
dagen ema. En op alle illegale troep en lawinepijlen een hogere sanctie zetten. Vuurwerk op 
zich is niet het probleem, de belachelijk harde knallen wel! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 12 Juni om 7:53 

Willem Van-Pelt Mijn grootste zorg zijn de huisdieren. Houd ze binnen en blijf bij ze. Houdt 
ze zoveel mogelijk rustig. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 12 juni om 20:59 

Diana Leffers Zo enquete ingevuld....gewoon ophouden te zeiken over dit onderwerp paar 
dgn per jaar waar hebben we het over azijnpissers zijn het 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 13 juni om 13:47 

Keven Tuil Dronken mensen met minibommetjes ( op een stokje) is nooit een goed idee 
geweest. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 7 juni om 12:57 

Lotte-Marijn Millar Het omdraaiprincipe vind ik erg mooi. Stel gedoogzones in I.p.v 
vuurwerkvrije zones. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 3 • 8 Juni om 9:01 

Jan de Vries Belagelijke betuttelende actie die vuurwerk zones. 
Waneer houd het nu eens op met die kinder achtige zones. 



Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 2 • 7 Juni om 12:07 

Gerard Van der Laan Doe mij maar dikke vette knaln Mien jung Dutchy Timmer hahaha 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 10 juni om 12:17 

Dutchy Timmer Ja wat!! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 10 juni om 12:24 

Isis Wegman enquete ingevuld. Volgens mij moet er vooral strenger opgetreden worden tegen 
te vroeg knallen! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 3 • 6 Juni om 13:40 

Dick Huizinga gewoon helemaal afschaffen, en dan een gemeente vuurwerk schow. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 9 • 6 juni om 14:09 

Jesper Bond Rot toch een end op met dat betuttelende gedoe stelletje nietsnutten 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 11 juni om 14:45 

Remy Hageraats Groningen gewoon een grote vuurwerk zone BOEM BWAAAAM PIEUW 
KNAL 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 12 juni om 16:20 

Mike Simmeren Nou geen vuurwerk zone hier Groningen maakt al genoeg kapot 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 8 juni om 9:19 

Isja Smand En ja, ik heb een vuurwerkwinkel. ^ 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 7 juni om 16:42 

Ferdinand Baybay En het mierengeneuk gaat weer door zucht 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 11 juni om 6:36 

Willi Kroger Minder denken, meer doen is een garantie van slagen. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 13 juni om 9:11 

Matthijs Otter Doe niet mee zulke enquetes worden gelinkt aan een totaal verbod en daar ben 
ik tegen! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 6 juni om 17:16 

Yis Ya Ma Ya Joy GO(E)DELIJK BEZIG...gemeenschappelijke sensiviteit 
HIER...COMMON SENCE...BINNEN IN HET LEVEN...UNIVERSELE 
WETTEN/PRINCIPES... worden gevolgd. 
GROOTSE DANK namens ALL het LEVEN, LIEFDE en LIGHT. 
Ma-Yis-Ya. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 8 juni om 14:27 

John de Haan Ben je nu voor of tegen vuurwerkvrije zones? 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 10 juni om 22:48 

Yis Ya Ma Ya Joy John de Haan...het symbool zegt GENOEG..toch. Of moet ik je dat 
eveneens uitleggen?!!! 



Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 11 juni om 12:40 

Maria Riedstra Ja hoor mag van mij! Ik ben een groot voorstander! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 8 juni om 15:32 

Kees Werkman Knal toch een eind op 

Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 7 juni om 20:26 

Brian Koopman Houd ik me toch niet aan 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 8 juni om 12:17 
Bas Oosterveld Hebben jullie niet lets beters te doen met je leven? 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 10 Juni om 8:51 

Detleff Mellies ik zie liever JSF-vrije zones. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 6 • 6 juni om 15:56 

Tom Oldenburg Denk het ook mevrouw dierenliefhebbert! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 9 Juni om 16:35 

Gordon V Stralendorff Haha als dit er komt ik sta er met dozen vuurwerk ^ ^ - ^ 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 12 Juni om 11:28 

Robin van der Ploeg 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 12 juni om 13:56 

Marcel Huizinga Ook dat nog... "screw them all!" 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 9 juni om 19:11 

Derk Zwik-broekema Nee dat dat maar zo hoe het is blijf af 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 9 juni om 11:27 

Truus van Hoove Belachelijk idee, 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 8 Juni om 8:04 

Klaas Poort Vuurwerk moet gewoon blijven biks geen zones 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 10 juni om 13:10 

Helma Hofstee Sier vuurwerk oke 

Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 9 juni om 18:34 

Wim Mijlof Weg met die rommel :) 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 10 juni om 14:18 

Bert Brummel Makkelijk lullen voor veertigers, maar vuurwerk heeft een enorme 
aantrekkingskracht op pubers, zoals de meeste veertigers nog wel weten toen zij met 
hun ouders bij de vuurwerkwinkel stonden 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 10 juni om 15:23 



Wim Mijlof Das waar mijnheer Brummel maar zo zijn er zo vele dingen die wij 
vroeger te gek vonden en nu anders gebeuren . 
Nieuwe tijden nieuwe dingen . 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 10 juni om 15:30 

Johnny Jeuring Je Word oud willem 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 10 juni om 16:27 

Dina van der Lei-Aalders Zwarte piet,vuurwerk,2 kerstdagen enz enz gewoon afblijven 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 11 juni om 8:44 

Henri Oudman Jjazeker goed man!! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 12 juni om 13:14 

Eppie Bloem dit is inderdaad wel heel vroeg 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 6 juni om 13:53 

Andy Jager Rot op met je zones 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 13 juni om 21:26 

Henny Kleinbergen Kansloos 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 7 juni om 17:51 

Mike Wapsquad Laat sommige dingen toch eens hoe ze zijn... 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 9 juni om 16:50 

Greetje Wildeboer Vuurwerk afschaffen helemaal! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 7 juni om 19:49 

Martin van Albruna Gedaan. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 6 juni om 12:18 

Dirk van Huis Heb ik al ingevuld 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 9 juni om 13:41 

Bram Jansen Ik Ben voor 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 9 juni om 12:15 

Tinus AlifuruBoe!!!!!! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 8 juni om 11:27 

Eddie Meijer Zoek t maar uit...ik ben d'r nait © 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 7 juni om 15:48 

Masoud Yakoub Vuurwerkvriie zones = ja. 
vuurwerk beheersd en door gemeente/politie afvuren net als vroeger = ja 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 13 juni om 22:52 

Geert Spaans 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 13 juni om 17:59 



Cher Loena Nee !!!! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 9 juni om 21:28 

Roelof Hardenberg weg met die rommel .18 miljoen of zo lets de lucht in knallen 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 8 juni om 20:55 

Robert Meijer Nee 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 9 Juni om 22:19 

Freddie Schuurman De traditie in stand houden maar het illegale vuurwerk aanpakken, daar 
gebeuren de meeste ongelukken mee. 

Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 14 juni om 11:12 

Andre Hut Zeilers.nl 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 12 juni om 15:24 
Monique Azg Kuiper Gezeur, ik vindt het helemaal niks, is maar 1 dag in een jaar. 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 11 juni om 21:53 

Riccardo Medema Begraafplaatsen natuurgebieden ok. Maar laten we in woonwijken geen 
verbod instellen.. Valt niet tehandhaven 

Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 3 • 6 juni om 12:15 

Pantcr Kuipers Ingevuld :) 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 6 juni om 16:42 
Abel Visscher Na zwarte piet nu ook vuurwerk weg? Dacht het niet! 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 13 juni om 21:55 

Chantal Erends done 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 8 Juni om 13:28 

Steven Hoekman Kelvin Mulder Julian Sembiring 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 7 juni om 20:36 

Kelvin Mulder U© 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 7 juni om 20:37 

Julian Sembiring Pff wat is dit d a n d e n k het niet 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 7 juni om 22:55 

Milay Kiefer Germo LR 

Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 12 juni om 17:04 

Nini Trinh Firoz Reinders 

Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 11 juni om 1:01 

Rebecca Parent Alain Reniers 
Vind ik leuk • Beantwoorden • Bericht verzenden • 1 • 6 juni om 12:39 


